

《单词百科:stylus是什么意思?stylus怎么发音?stylus的解释和用法》

英语单词stylus是什么意思?stylus怎么读?stylus怎么发音?简答网为您整理了stylus的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



stylus怎么读

stylus的读音:[sta l s]

stylus的意思

1、n. (留声机的)唱针;(古代刻写用的)尖笔;

stylus的相关词组

1、electronic stylus 电子笔;

stylus的近义词

1、needle n.针;针状物;刺激性言行;

2、style n.方式;作风;款式;

stylus的双语例句

1、Electronic engraving: Printing plate engraving with a stylus controlled by a sensitive cell scanning the original.

电子雕刻: 用光扫描器扫描原稿,然后由光电池控制的钢针雕刻,造成印版.

2、It has a stylus-operated on-screen keyboard that takes great skill to master.

它有触笔屏幕键盘,需要使用者掌握很高的技巧。

3、A term sometimes applied to a stylus in a thermal matrix printer.

有时用来指热敏点阵打印机的触针的一个术语。

4、If your screen is not responding accurately to your stylus taps, choose Realign.

如果屏幕没有准确反映笔针的点击,请选择“重新校准”。

5、Use your stylus for its intended purpose only. You risk damaging your stylus through misuse.

不要将笔针用于其他用途. 误用会损坏笔针.

6、A matrix printer that uses a stylus to produce patterns of dots.

一种用触针产生点模式的点阵打印机.

7、Experimenting with a stylus instrument like needle on a tinfoil cylinder, Edison spoke into the machine.

经过运用唱针和锡瓶进行实验,爱迪生对著机器说话.

8、In engineering classes, he uses a stylus to draw diagrams directly on his laptop screen.

在工程课上,他用一支手写笔直接在平板电脑屏幕上画图.

9、The stylus is traveling in a groove.

唱针正循着唱片纹路移动.

10、An electrode is attached to the stylus.

针上接着一个电极.

11、He drew the design on the stencil with a steel stylus.

他用铁笔把设计图刻在蜡纸上.

12、Printing plate engraving with a stylus controlled by a light sensitive cell scanning the original.

用光扫描器扫描原稿,然后由光电池控制的钢针雕刻,造成印版.

13、Capacitive screens must be touched by a finger or an electrically grounded stylus to conduct current.

电容式荧幕必须使用手指,或是接有地线的触头,以便传导电流.

14、Hidden and patent design for stylus compartment to reduce the possibility of losing a stylus.

隐藏式手写笔放置槽>专利设计,减少掉笔遗失概率.

15、Let me refer to The Stylus, I am resolved to be my own publisher.

我来谈谈《笔》的事.我决定要自己出版自己的作品.

16、That with an iron stylus and lead They were engraved in the rock forever!

伯19:24用铁笔镌刻、用铅灌在磐石上、直存到永远.

17、Life is like a stylus printer, you never know what you're gonna get!

生活就像一台针式打印机,你永远不知道会印制出什么来!

以上是简答网为您整理的stylus怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于stylus的用法、st

ylus的释义、stylus的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/stylus>